
BASKETBALL BELGIUM 

Bestuursorgaan van 19 februari 2025 om 19u 

Hotel Van der Valk Charleroi 

 
Aanwezig :  
 

• Association Wallonie-Bruxelles de Basketball asbl, bestuurder, vertegenwoordigd door  :  
  Jean-Pierre Delchef (vaste vertegenwoordiger), Voorzitter 

  Pascal Henry 

• Basketbal Vlaanderen vzw, bestuurder, vertegenwoordigd door    
  Jan Van Lantschoot (vaste vertegenwoordiger)  

 Jan Gesquière 

• Marc Marnette 

• Kris Fels 

• Stefan Garaleas, secretaris-generaal 
 
Permanente gast :  Koen Umans (CEO Basketbal Vlaanderen) 

Pierre Thomas (Algemeen Directeur AWBB) 
 

1. Goedkeuring verslagen vorige vergaderingen 
 

De verslagen van 15/1 , 18/1, 20/1 & 5/2 worden goedgekeurd, na aanpassingen obv 

geformuleerde opmerkingen.  

 
 

2. BNT 

 
2.1 Managementstructuur BNT 

Een nota opgesteld door Dhrn. Thomas, Umans en Garaleas wordt voorgelegd en besproken.  

Dhr. Delchef vraagt wie de contracten zal tekenen. Deze zullen door een correcte juridische 

vertegenwoordiging van AWBB en BVL worden getekend, waarbij Basketball Belgium mee tekent 

voor kennisname.  De opdracht van het management is om steeds akkoord te vinden op het 

inhoudelijke en dan de contracten die dit concretiseren voor te leggen. Indien geen consensus 

gevonden kan worden, zal het dossier worden besproken op niveau van het bestuursorgaan.  

De nota wordt mits enkele kleinere aanpassingen en verduidelijkingen goedgekeurd.  

Het BO beslist hiermee :  

• 3 personen worden gezamenlijk aangesteld als General Managers voor alle nationale 

ploegen: Pierre Thomas (Algemeen Directeur AWBB), Koen Umans (CEO Basketbal 

Vlaanderen) en Stefan Garaleas (Secretaris-Generaal Basketball Belgium).  Zij zullen als BNT-

managementcomité samenwerken bij de aansturing van alle nationale ploegen.  Hiermee 

vervalt de aanpak per silo met een aparte GM voor Belgian Lions en Belgian Cats.  Dit heeft 

als voordeel dat deze 3 personen zich flexibel kunnen inzetten waar de noden van het 

moment het hoogst zijn, en zo komt er meer coherentie in de aanpak over alle nationale 

ploegen heen.   

• Ter ondersteuning worden ook enkele cellen gecreëerd.  De Cel Sport beheert alle 

sporttechnische aspecten, ontwikkeling en de programma’s.  Hierin zetelen de technische 

directeurs van AWBB en Basketbal Vlaanderen, alsook de High Performance Managers en 



Assistant High Performance Managers. Daarnaast zijn er cellen op het vlak van Administratie, 

Logistiek, Events en Marketing & Communicatie.  Hierin werken verschillende 

personeelsleden van AWBB en Basketbal Vlaanderen samen als 1 team in functie van de 

nationale ploegen.  

• Er wordt ook beslist tot de oprichting van een Nationale Topsportcommissie waarbij 

management en technische directie van AWBB (Raphael Obsomer) en Basketbal Vlaanderen 

(Sven Van Camp) samenkomen om alle thema’s rond de nationale ploegen te bespreken, 

samen met de subsidiërende overheden ADEPS, BOIC en Sport Vlaanderen.   

Het Bestuursorgaan vraagt om hierover de nodige interne en externe communicaties uit te werken 

en te verspreiden.  

Een voorstel van communicatie zal aan het bestuursorgaan worden voorgelegd alvorens te 

verspreiden.  

2.2 Update ivm de samenwerking met de nieuwe kledijpartner 

 

• De fitting is gebeurd bij Lions en Cats tijdens de kwalificatiewindows. De designs worden 

verder uitgewerkt.  

• Alle opmerkingen vanuit BB over het contract werden aanvaard door de partner. Dit wordt 

verder besproken door Dhrn. Umans en Thomas.  

 

2.3 Afrekening 2024  

 

De afrekening 2024 wordt voorgesteld door Dhr. Thomas.  

Dhr. Delchef vraagt waarom het budget 3x3 overschreden is. Het BO wenst dat dit in 2025 

strakker opgevolgd wordt.  

Dhr. Gesquière vraagt hoe dit onderling tussen BVL en AWBB afgerekend zal worden. Dhr. 

Thomas antwoordt dat het onderlinge saldo zal worden getransfereerd naar de entiteit die dit 

dient te ontvangen.  

Dhr. Gesquière vraagt om de lijn “Awbb-Adeps” uit te splitsen en alles zuiver te houden met wat 

er in de boekhouding zit en wat niet. Dhr. Delchef antwoordt dat dit overwogen kan worden 

maar hij herhaalt dat de modaliteiten van subsidiëring tussen de 2 gemeenschappen totaal 

verschillend is en dat hiermee rekening moet worden gehouden.  

 

De afrekening wordt globaal goedgekeurd maar er moeten nog enkele laatste controles en 

correcties gebeuren.  

 

2.4 Budget BNT 2025  

 

Een ontwerp van budget 2025 wordt uitgebreid besproken.  

 

Voor het budget van de Belgian Lions werden de kosten reeds gereduceerd tot 1mio, wat een 

kost is vergelijkbaar met het vorige EK-jaar. Hierbij worden premies voor een plaats in de top 

8/top4/medaille buiten budget gehouden. Om binnen dit budget te blijven zijn bijkomende 

inkomsten nodig en deze worden als volgt voorgesteld : 

- Een overdracht van het surplus van het resultaat Lions 2024 (ong. 35k) 

- Een aanpaste verdeling van sponsorgelden tussen Cats en Lions  (ong. 75k) 

- Een bijkomende bijdrage van 50k elk vanwege BVL en AWBB  

 

Voor het budget van de Belgian Cats zijn er nog enkele aspecten waarvoor nog geen finale 

beslissing rond subsidiëring werd gecommuniceerd. Momenteel is het budget nog deficitair maar 

mits enkele acties zowel langs inkomstenkant (bv. bijkomende middelen mogelijk via Vlaamse 



Minister) als langs uitgavenzijde (bv. expat-statuut van de coach) zal dit break-even kunnen 

worden.  

 

Voor het budget 3x3 zijn momenteel inkomsten voorzien voor het herenteam. Dit maakt slechts 

een heel beperkte voorbereiding mogelijk. Een gelijkaardig budget is nodig voor een nationaal 

vrouwenteam. Het BO vraagt naar een duidelijke strategische nota ivm 3x3. De sportieve cel 

moet met een projectdocument en visie komen en dan zal het budget bekeken worden.   

 

Wat betreft het budget BNT Jeugd zien we een stijging van de kosten voor vliegtuigreizen alsook 

voor de bijdrage aan de organisatoren van de jeugdEK’s. Momenteel bedraagt de bijdrage van 

BVL en AWBB samen 460k. Als we kijken naar de kosten van 2024 dan komen we aan een budget 

van 560k.  Het management vraagt aan BVL en AWBB elk een bijkomende bijdrage van 50k. Het 

BO stelt dat dit indien nodig voorzien kan worden maar dat eerst andere inkomstenbronnen 

bekeken moeten worden.   

 

Dhr. Gesquière vraagt om als gevolg van de bespreking, onder het budget op een duidelijke 

manier en lijn per lijn de mogelijke bewegingen en scenario’s in plus en min weer te geven. 

Dhr. Fels vraagt om heel duidelijk weer te geven wie wat bijdraagt.  

 

Tegen een volgende vergadering wordt een nieuwe versie verwacht met de nodige aanpassingen 

en updates.  

 

 

 

Jean-Pierre Delchef      Stefan Garaleas  

Voorzitter        Secretaris-Generaal 


